
K situaci na kraji 

 

To se to lže, když není přítomen ten, koho se to týká. Píši o informaci z tiskové konference po 

zasedání Rady Ústeckého kraje zveřejněné v Žateckém a Lounském deníku v pátek 29.3.2019 (tuto 

informaci přinesli i ostatní mutace deníku v kraji). V ní byl citován náměstek hejtmana Martin 

Klika, podle kterého „stála“ příprava na květnovou návštěvu Evropské komise u nás v kraji 

k uhelným regionům v transformaci. Pokládám to za součást kampaně ČSSD, které chce převzít 

další významné kompetence pod sebe a potřebuje cokoliv k tomu, aby jí to někdo věřil.  

 

Nejen, že se uskutečnilo jednání zástupců našeho, Moravskoslezského a Karlovarského kraje za mé 

účasti ke společnému postupu všech našich krajů k uhelným regionům (další bude nyní v dubnu). 

Z něj vyšel návrh na přijetí společného Memoranda všech krajů. Zúčastnil jsem i jednání se zástupci 

Evropské komise na Ministerstvu pro místní rozvoj, kde jsem naši představu o uhelných regionech 

v transformaci uvedl. Připravujeme i o program návštěvy komise v kraji, který by měla být 

dopracován ihned, jakmile bude přesný termín návštěvy potvrzen. Pochopitelně včetně toho, co 

v našem kraji potřebujeme. 

 

Znovu mne to utvrzuje v tom, že jsou to všechno zakrývací manévry nad skutečným záměrem, se 

kterým se do toho jde. Ale o tom snad někdy příště. 
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